
 

 

Bestyrelsesmøde i NRUI 
 

Mødedato: Mandag d. 11. december 2023 

Mødested: Klubhuset 

Mødetidspunkt:  Kl. 19.00 

Deltagere: Jens Frost Astrup, Ken Bloch, Gitte Søndergård, Hanne Bøgesvang Pedersen, Morten 

Hjort Løvendahl Nielsen, Lonnie Ravnsbjerg Holm Uhre, Lene Munck 

Online deltagere: Ingen. 

Afbud: Lasse Opstrup, Pia Thøstesen 

Mødeleder: Jens 

Referent: Lene 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Godkendelse af denne dagsorden. 

Referat: Dagsorden godkendt. 

2. Gåtur på stadion 

Ansvarlige: Gitte 

Indhold: Overblik over, hvor der mangler lys i den mørke tid. Ken indhenter tilbud. Der bliver 

sandsynligvis behov for at søge støtte. 

  

3. Nyt fra afdelingerne 

Ansvarlig: Alle 

Indhold: Noter ind i referatet, hvad der rører sig i afdelingerne. 

 

Referat:   

Anlæg: Har stadig gang i lidt småting rundt omkring. 

Arrangement:  Intet nyt. 

Badminton: Vi arbejder stadig med at få bekræftet om hallen er åben i juleferien og om julestævnet d. 

29/12 er muligt. Dette har givet anledning til stor frustration for tovholder. Lene arbejder hård med at få 

bekræftet tiderne, men pedelskifte har givet udfordringer. Vi er i løbende dialog. 



 

 

Floorball: Intet nyt. 

Fodbold: Indendørssæsonen er startet, og der trænes kunstbane, som dog ligger stille i december. Der har 

været opstartsmøde med herre senior med Ingvard Ladefoged som træner. Der var 12 fremmødte                                            

spillere – og stemningen var god. Fodbold er blevet bedt om at ændre koder på kodeboksene. 

Folkedans: Intet nyt. 

Gymnastik: Det haster med at få de nye nøglebokse sat op. Skolebørnene har luret koden af, så koden er 

nu spredt rundt på hele skolen. Ken og Torben sørger for at der bliver sat nye bokse op. 

-Skolen har før sæsonstart lagt beslag på hallen til termineprøver, men har ændret plan uden at fortælle det 

videre til gymnastik, resultatet er så at børnegymnastiken har holdt juleafslutning i sidste uge, da de ikke 

kunne nå at arrangerer det med bookning af hallen, og fortælle det videre til alle forældre, resultatet er at 

hallen står unødigt tom.  

-Døren til hallen har været låst tre gange til gymnastik, så man ikke kunne komme ind i hallen. Der har 

heldigvis været en forældre, som er ansat på skolen med nøgler, som kunne låse op.  

Klubhus: Intet nyt. 

Krocket: Intet nyt. 

Løb: GDG & MUÅH har d.d. holdt afslutning sammen med anlægsudvalget. Crossløb er der noget mindre 

tilslutning til i år (årsag uvis?) Nytårsløbet er planlagt og “indkaldt”. 

NRUI NYT: Intet nyt. 

Petanque: Mangler mere lys på banen. 

-Der har været mus/rotter under petanque huset. Kommunens skadedyrs firma har haft en giftstation opsat i 

en periode for at afhjælpe problemet. 

Støtte: Intet nyt. 

4. Opfølgning fra sidst   

Ansvarlig:  Gitte 

Indhold: Orientering fra HIS møde og ekstraordinær generalforsamling i Varde Idrætsråd.  

Hvor langt er vi med opfølgningslisten fra dialogmøderne? 

Referat: Referatet fra HIS bliver vedlagt.  

Vi gennemgår “Hvem gør hvad listen”: 

- Ken skriver til Egon, fra Petanque, vedrørende strømforbrug. 

- Gitte opretter et kursus, med teams undervisning, via DGI i foråret 2024 samt også med Conventus. 

- Det drøftes med skolen om der skal sættes en særskilt vandvarmer på skolen. 

- Hvorfor er lyset slukket rundt ved stien, er det muligt at få det tændt igen?  

- Der sættes penge af til budgettet til anlægsudvalget til bord/bænkesæt? (ikke drøftet). 

- Løsning af internetudfordring ved padelbanen (ikke drøftet). 

- Skur til padel. Gitte spørger anlægsudvalget om de kan lave en løsning 

- Hvordan løser vi problematikken med frivillige til byfesten. Skal udvalgende delvist stå for det? (ikke 

drøftet). 

- Der er lavet nyt gavekort til tilflyttere, som er afleveret til Britta. 

5. Kontingenter på udendørs aktiviteter 

Ansvarlige: Jens 

Indhold: Sammenligning på kontingenter 



 

 

Referat: Der er forskel på kontigenterne i de forskellige afdelinger. Der skal laves et samlet overblik 

over hvad det koster i de forskellige afdelinger, som fremlægges til generalforsamling. Gitte 

skriver til alle tovholdere, for at få oplyst hvad de betaler til trænerne.  

Lene kigger på afdelinger, i gamle Helle Kommune, for at sammenligne priser. 

6. Medlemstal 

Ansvarlige: Pia/Gitte 

Indhold: Vi løfter sløret for, hvordan medlemstallene for 2023 ser ud 

Referat: Vi har nu 926 medlemmer. 

7. Renholdelse af stier i Næsbjerg 

Ansvarlige: Jens 

Indhold: Grundejerforeningen Skolelunden/Møllekrogen & Borgerforeningen agter at sende en 

ansøgning til Vindmøllefonden på i omegnen af 50.000,- til køb af en “ukrudtbrænder til 

traktor”. Der kommer med overvejende sansynlighed snart et totalforbud mod brug af kemisk 

ukrudsbekæmpelse, hvorfor de to andre foreninger ønsker NRUI´ tilslutning til ansøgningen, 

således at byen “står” samlet bag en ansøgning der kommer hele byen til gavn.  

I første omgang er der ikke nogen økonomiske udlæg for NRUI. Sidenhen skal der findes en 

traktor (den kan monteres på en plænetraktor, som Borgerforeningen ønsker at anskaffe).  

Der skal også findes opbevaringsplads til den samt nogen der har ansvaret for at køre med 

den, det vil oplagt være en opgave for anlægsudvalget.  

 

Bestyrelsen bakker op om projektet, det kræver dog at borgerforeningen kan skaffe midlerne 

til plænetraktoren. Der er ansøgningsfrist om 3 dage. 

Referat:  

8. Evt.  

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Godkendelse af dette referat. 

Referat: Der skal planlægges en dag med to “fodbold-kunstnere”, som der skal søges ca. 25.000 kr. i 

tilskud til. Tilbuddet er til børn.  

 

Fodbold har planer om at sælge strømper. Det er ok for bestyrelsen. 

 

Der er ikke kommet oplysninger om de uddelte priser i seneste NRUI blad. Hanne tjekker om 

hun kan finde en tekst til det. Lasse har måske billeder, Hanne tjekker op. 

 

Der skal findes en ny tovholder til gymnastik til foråret. Det er er afdelingens egen opgave, 

ikke bestyrelsens. 

 

Hvis der skal udskrives på printeren i klubhuset er det letteste, at det lægges på et USB-stik. 



 

 

Den kan udskrive Word og JPG-filer. 

 

Lene bestiller mad til julefrokosten d. 27. Januar. 

 

 

Næste møder: 

Fokus Næsbjerg d. 10. januar 2023 

Bestyrelsesmøde/julefrokost d. 27. januar 2023 kl. 13.00. Ægtefæller kommer senere. 
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